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Hallituksen kokous 12/2024

Aika: 28.03.2024, klo 10.15

Paikka: A106, Tietotekniikan talo, Konemiehentie 2

Paikalla:

Hallitus
Markus Laine (puheenjohtaja)

Kerttu Peura (sihteeri)

Aino Pelander

Alli Kolho

Erik Oksanen

Kalle Keinonen

Matvei Telov

Niklas Koskela

Sara Sofia Koivisto

Valentin Jutila

Vilppu Viinikainen

Muut läsnäolijat
-

1. Kokouksen avaus
Avattiin kokous ajassa 10.15.

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus
Kokouskutsu on lähetetty ajoissa ja paikalla on päätösvaltainenmäärä hallituksen jäseniä.

Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Pöytäkirjantarkastajien valinta
Valittiin pöytäkirjantarkastajiksi Erik ja Kalle.

4. Kokouksen työjärjestyksen hyväksyminen
Hyväksyttiin esityslista kokouksen työjärjestykseksi.

5. Ilmoitusasiat
Alli ilmoitti, että evääksi on Rainbow:n päärynänmakuista juomaa, kivennäisvettä, sekä

pääsiäisteemaisesti babyporkkanoita ja pääsiäismunia.

6. Kuulumiskierros
Käytiin läpi kuulumiset seuraavasti:

Vilppu:Haki eilen avaimet uuteen kämppään, ja myöhästyi sen takia exculta. Huomenna

taas Tampereelle, ja maanantaina vielä uudestaan, kun suuntaMan@gerin exculle.

Wappufiiliksissä!

Sara Sofia:Oli sitsit, oli hauskaa! Nyt nauttii sinisestä juomasta, ja illalla suunta on



uudestaan sitsaamaan - ja ensi tiistaina vielä kolmansille viikon sisään. Loma tulee

tarpeeseen.

Alli:MK:n vujut olivat hauskat! Lauantaina hommasi illanistujaisissa TePsyn

maisteri-infoon puhujan. Tiistaina iski ikävä noidannuoli. Harkitsi eilen holittomana

sitseille menemistä, mutta totesi lopulta alkoholin olevan ihan toimiva kipulääke. Näiden

PolVi-sitsien tuloksena pitkä asumistukileikkauskeskustelu laulukirjassa.

Aino: Eiliset sitsit menivät leppoisasti, ehkä koska osallistujia niin vähän.Mukavaa päästä

nyt lomalle, että voi tehdä kouluhommia. Kokouksessa lisäksi deadlinepaine neulomiseen,

kun on sopinut, että palauttaa puikot siskolleen tänään.

Kalle: Eilen oli hauskaa sitseillä, törmäili virkistävästi vähän eri ihmisiin ja lämmitteli

suhteita mm. Prodekoon.Muuten on hommantäyteistä aikaa, että pääsee Jenkki-lomalle

ensi viikosta.

Erik: Loma tulossa, kiva kun voi hetkeksi keskittyä omiin hommiin, kun on vähän taukoa

ryhmätöistä. EY:n exculla oli hyvät pelailut shuffleboardilla. [...Tässä kohtaaMarkus yritti

avata vichy-pulloa, mutta se suihkuttikin suurimman osan sisällöstä ympäriinsä, ja ainoa

asia mitä sihteeri on enää ottanut ylös on ollut asianomaisen kommentti: “Tossa oli vähän

sellanenwappusitsimeininki.”]

Vilppu poistui kokouksesta ajassa 10.22 hakemaan paperia siivoamiseen, ja palasi kello 10.23.

Matvei: Ikävä aamu takana.

Niklas:Vähänmärkä olo [vichystä]. Kesätyöhaut aiheuttavat päänvaivaa.

Markus:Viikonloppuna oli mökillä, mikä oli kivan chilliä. Vuosikokous oli ja meni,

onnistunut case vaikka vähän vähäosallistujainen. Ensi viikon Tampereen excureissu

vähän pelottaa, mutta eiköhän siitä ihan hauskaa tule.

Kerttu: Miniloma pohjoisessa teki erittäin hyvää. Sen jäljiltä onmyös jäänyt oudon hyvään

unirytmiin ja herännyt koko viikon jo seitsemältä, mikä on ollut villi kokemus. Eilen

seikkaili Espoon keskukseen hakemaan neljällä eurolla Tori.fi-myyjältä härpäkefleecen.

Luettiin lisäksi poissaolevien kuulumiset:

Valentin: Viime viikko oli aikamoinen grind viikko, ja hyvä niin. Kova työ palkittiin perjantaina
kun pääsin phabuISOiltamien jälkihöyryille mukaan juomaan olutta ja kisaamaan “haluatko
Miljonääriksi” peliin. Tarkoitus jatkaa grindia lähiviikot ennen suurtaWappua.

7. Hyväksyttävät laskut

Kululaskut

Saaja Perustelu Summa Päätös

Valentin Jutila

13.4. AMS vujuedustus itselleni ja Juho
Alinille 2*75€, josta kilta korvaa 75% =
2*56,25€ = 112,5€ 112,50 €

Hyväksytty

Kalle Keinonen Phuksiryhmä 2 kevään hengaus 26,30 € Hyväksytty



Ilari Ristikankare ISOvastaavan maljan kaiverrus 24,00 € Hyväksytty

Sara Sofia Koivisto Kokouseväät 7.2. 10,07 € Hyväksytty

Tuomas Kuusisaari Vujuedustus Indecs 38 v. 22.3.2024 71,25 € Hyväksytty

Vilppu Viinikainen
Metrocrawl voittajajoukkueen
palkintoskumppapullo 11,49 € Hyväksytty

Vilppu Viinikainen
Hallituksen kokouksen kokouseväät
14.3.2024 9,96 € Hyväksytty

Iida Lehikoinen
Seminaarin jatkoille ruokaa työntekijöille
15.3.2024 18,42 € Hyväksytty

Iida Lehikoinen
Ruokaostoksia tanssien tarjoiluja varten
13.3. 105,53 € Hyväksytty

Kimi Toivonen Fyssan vujulahja 18,04 € Hyväksytty

Alli Kolho

Edustus 123. Kevätpäiväntasauksessa 22.3.
(Koko lipun hinta 110€, josta
edustuskorvaus 75% 100 euroon asti eli
75€) 75,00 €

Hyväksytty

Joonas Sinerkari
MK & Athene pikkulaskiaisen yhteislähdön
bussivisan palkinto 29.2.2024 10,98 € Hyväksytty

Juhana Viitamo Indecsin vujut 71,25 € Hyväksytty

Nea Nieminen
Athene XXV Tanssien (13.3.2024) tarjoilut ja
koristeet 301,56 € Hyväksytty

Nea Nieminen
Athene XXV vuodenavausbrunssin
(8.1.2024) tarjoiluja 125,55 € Hyväksytty

Ulrica Bladh TF vuosijuhlaedustus ja lahja 88,93 € Hyväksytty

Ulrica Bladh Pizzaa ja juomaa phabuisoiltamiin vol 2 218,08 € Hyväksytty

Aarne Talvela Täydennystä tanssien tarjoiluihin 13.3.2024 15,23 € Hyväksytty

Aarne Talvela Oliiviöljymaistelun tarjoilut 11.3.2023 130,87 € Hyväksytty

Erik Oksanen
Athenen rastin tarvikkeet Athene x MK
Afterski -päivässä 22.2.2024 15,00 € Hyväksytty

Erik Oksanen LKS-vuosijuhlalahja 15.3.2024 20,50 € Hyväksytty

Aino Pelander Kokouseväät 21.3. 9,48 € Hyväksytty

Aino Pelander Vuosikokouksen eväät 26.3. 36,43 € Hyväksytty



Sofi Koponen
Pizzapalkka Aallonmurtajille Club X
20.3.2024 63,00 € Hyväksytty

Ostolaskut

Saaja Perustelu Summa Päätös

S-Business Oy Namubufferi 498,38 € Hyväksytty

Aalto Beer Pong ry Club X -pöytä ja pallovuokra 53,00 € Hyväksytty

Eventgarden Oy Club X -tekniikkatuotanto 1 220,16 € Hyväksytty

Aalto-yliopistonkauppatiet
eiden ylioppilaat ry Tanssiaiset Saha vuokra 1 000,00 € Hyväksytty

8. Talous- ja hallintoasiat

8.1. Uusien jäsenten hyväksyminen
Hyväksyttiin Gaia Patrone killan viralliseksi jäseneksi.

8.2. Palautetta hallituksen postilaatikkoon
Ei uutta palautetta.

8.3. Touhutonnihakemukset
Ei uusia hakemuksia.

8.4. Kiltavaatetilauksen lopputulos
Kerttu antoi päivityksen kiltavaatetilauksen tilanteesta. Tarjouspyynnössä

sovitut kiintiöt jäivät hieman vajaiksi, joten erotus joudutaan ostamaan killan

varastoonmyyntiin. Kyseessä on onneksi vain viisi college-paitaa ja kolme

t-paitaa, joten nämä saataneen viimeistään syksyllä myytyä.

8.5. Uuden kunniajäsenen vastaanotto
Keskusteltiin aiheesta. Tiistain vuosikokouksessa valittiin uudeksi

kunniajäseneksi Stina Giesecke, mutta eläköitymisen takia hänen

yhteystietojaan on ollut haasteellista löytää. Päätettiin kuitenkin jatkaa

selvitystyötä, sillä hänelle haluttaisiin ilmoittaa asiasta henkilökohtaisesti

ennen kuin tiedotus lähetetään koko killalle.

8.6. Muut esille tulevat asiat
-

9. Viestintä
9.1. Mailchimp

KeskusteltiinMailchimpin tilanteesta ja kannattavuudesta nyt, kun palvelu



muuttui viime vuonnamaksulliseksi. Sovittiin, että Niklas perehtyy

vaihtoehtoihin, jos vastaavilla toiminnoilla löydettäisiin halvempi palvelu.

9.2. Muut ajankohtaiset asiat
Kerttu ilmoitti, että Telegram-nostot vuosikokouksesta on kasattu, mutta ne

lähetettäneen julkiseksi vasta, kun Stinalle on saatu henkilökohtaisesti

välitettyä tieto hänen kunniajäsenyydestään.

Vilppu nosti lisäksi esiin, että AYY:n sivulta on löytynyt vanhentuneita tietoja

Athenesta, jotka voitaisiin koettaa päivittää.

10. Opintoasiat
10.1. Perustieteiden akateeminen komitea 27.3.

Alli kertoi, että eilen oli tämä joka toisen vuoden opintovastaavan lempikokous,

jossa käytiin läpi 2000 sivun esityslista liitteineen, kun kaikki uudet

opetussuunnitelmat hyväksyttiin.

Lisäksi kokouksessa oli keskustelua valintakokeidenmahdollisesta siirtymisestä

valtakunnalliseen sähköiseen järjestelmään, jossa kaikki koetehtävät olisivat

monivalintatehtäviä. Kokouksessa päätettiin tehdä aihetta vastaan kannanotto,

sillä DIA-kokeenmuuttaminen kokonaanmonivalintatehtäviksi ei palvele

teknisten alojen kokeita.

10.2. Muut esille tulevat asiat
TePsynmaisteri-infoon on avattu ilmoittautuminen, mutta tiedotus tullee vielä

ensi viikolla.

11. Yrityssuhteet
11.1. Ajankohtaiset asiat

Edustustiimi oli eilen keskustelemassaMegasciban jaWappulautan

sponsoroinnista; hommat etenevät. Muuten excut rullailevat hyvin, ja Kalle

kehui aiheesta ysvitiimiä, joka on hoitanut näitä erittäin hyvin!

12. Yhteisö
12.1. Wappu-Ulliksen tarjoilut

KeskusteltiinWappu-Ulliksen tarjoilujen osalta yhteistyöstä hallituksen ja

Athene25-toimikunnan kanssa. Sovittiin, että hallitus voisi olla vastuussa

perinteisestä osastaan eli tavaroiden ja skumppien hankinnasta ja kuljetuksesta

paikan päälle, ja 25-toimikunta voisi ottaa vastuuta, jos paikalle halutaan

juhlavuoden kunniaksi kehittää jotain erityistä. Niklas välittää keskustelun

tulokset toimikunnalle.

Keskusteltiin myös tarvittavasta skumppamäärästä, mutta sovittiin että

palataan tähänmyöhemmin kokouksen ulkopuolella.



12.2. Muut esiin tulevat asiat
Vilpulla on paljon kaikenlaista järjestelyissä; hienoa wapunaikaa tuloillaan siis!

Siirryttiin tauolle ajassa 10.58.

Palattiin tauolta ajassa 11.08.

13. Tapahtumat
13.1. Viherhaalarisitsit

Keskusteltiin sitsien tilanteesta. Kontaktoinnin osalta sitsien edistämisvastuu

on tällä hetkellä ulkosuhdetiimillä, mutta kaiken kaikkiaan näyttää vahvasti

siltä, että sitsit ovat tapahtumassa. Tarkempi työnjako eri järjestöjen välillä on

vielä työn alla, mutta Smökki on varattu 24.5.

13.2. Muut esille tulevat asiat
Sovittiin, ettäMarkus luo viime vuoden pohjalta syksyn tapahtumille

tilakähmyjä varten Sheetsin, johon kerätään ensi viikon aikana toivotut

päivämäärät ylös.

14. Phuksi- ja ISOasiat
14.1. Ajankohtaiset asiat

Merkittiin tiedoksi, että phuksioppaaseen on nyt kyselty kaikki tekstit!

Phuksikyselyyn koetetaan vielä saada phukseilta lisää vastauksia.

Keskusteltiin lisäksi haalareiden osalta mahdollisuudesta lisätä jokin

tepsy-yksityiskohta pysyvästi haalareihin selässä jo olevan tekstin lisäksi.

Todettiin, että ehdotuksen ja suunnitelman tulee tulla tepsyiltä itseltään, mutta

että heille voidaan kyllä nostaamahdollisuus esille, jos idean hauduttelu sattuu

kiinnostamaan jotakin tulevaa vuotta varten.

15. MKV-asiat
15.1. Viime viikonMKV-koulutus

Merkittiin tiedoksi Valentinin terveiset:

Kävin viime viikolla Aallon järjestämässä koulutuksessa tuleville MKV-kapuille. Yksi
kokouksessa käsitelty asia oli kv-opiskelijoiden rahoituksen muutos, jota mekin
olemme jo kertaalleen käsitelleet. Kesäkuussa nähdään, onko Athenelle saapuvien
kv-opiskelijoiden määrässä muutoksia.

Keskusteltiin aiheeseen liittyen siitä, vaikuttaako se, että EIT on ohjelmana

EU:n alla, sen rahoitustilanteeseen. Kellään ei ollut varmuutta tilanteesta,

mutta todettiin, että sekin selvinnee.

15.2. Muut esille tulevat asiat
-



16. Muu toiminta
16.1. Sakkojen päivitys

Annettiin Kertulle kolme (3) sakkoa lisäämyöhästyneestä pöytäkirjan

tarkastettavaksi lähettämisestä.

Lisäksi annettiin Sara Sofialle yksi (1) - ja ensimmäinen! - sakko

täyttämättömästä esityslistasta.

16.2. Pöytäkirjojen tarkastukset
Kerttu lähetteli aamulla muutaman pöytäkirjan sähköisesti allekirjoitettavaksi,

ja kaikki tähänmennessä olleet kokoukset ovat nyt myös tarkastettavana.

16.3. Hallitusrapin video
Keskusteltiin rap-videon suunnitelmasta ja ideoitiin aihetta.

Wappukukkaluukku on varattu wappusilliksen päivälle, ja Niklas voinee toimia

kuvaajana. Koetetaan saada ensi viikolla jo jotakin purkkiin ennen kuin osa

hallituksesta lähtee Vegasin reissulleen.

17. Muut esille tulevat asiat
Keskusteltiin mahdollisuudestamennäMerkkimafianmyyjäisiin myymäänmerkkejä

18.4. klo 10-16. Sovittiin, että Kerttu tekee aiheesta pollin, ja katsotaan löytyykö

hallituksesta tarpeeksi työvoimaamyyntikojulle.

Sovittiin lisäksi Alli sihteeriksi ensi viikon kokoukseen ja Kalle tämän varahenkilöksi,

kun Kerttu toimii puheenjohtajana.

Keskusteltiin myös sunnuntain Powerpoint-illan aikataulusta ja ruokasuunnitelmista.

18. Seuraava kokous
Seuraava kokous pidetään 4.4. kello 10.15. Eväsvuorossa Erik.

19. Kokouksen päättäminen
Päätettiin kokous ajassa 12.02.

Pöytäkirjantarkastajat:

________________________________________ ________________________________________

Erik Oksanen Kalle Keinonen

Puheenjohtaja ja sihteeri:

________________________________________ ________________________________________

Markus Laine Kerttu Peura


